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Je tomu již téměř šest let, co jsem pro několik přátel začal na sociálních sítích vydávat stripy s příhodami pana 
primáře. Onoho času jsem byl studentem třetího ročníku medicíny.

Tehdy jsem si zdaleka neuměl představit, že by se pan primář dostal k dalším čtenářům. Ovšem počet „ lajků“ na 
sociálních sítích za ty roky značně narostl.

Do nemocnic jsem dříve chodil pouze na praxe, takže mne o to více těšily zprávy, ve kterých stálo, že se mi tu a tam 
daří až příliš dobře popsat realitu. Zároveň jsem se trochu zděsil, jelikož pan primář nemá k drsnému humoru příliš 
daleko.

Tuto předmluvu píši po svém prvním týdnu v praxi. Těch pár dní stačilo na to, abych pochopil, že mé představy o 
zdravotnictví narážejí na trochu jinou realitu. Možná se to projeví i na dalších dílech pana primáře, ze kterých třeba 
jednou vznikne další kniha.

Těší mne, že se nakonec ve spolupráci s nakladatelstvím Backstage Books podařilo vydat tuto sbírku. Třeba díky ní 
budoucí lékařky a lékaři získají další pohled na profesi, pro kterou se kdysi rozhodli. A u těch již zaměstnaných snad 
vyvolá úsměv na rtech.
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Na našem oddělení považujeme sbírání osobních zkušeností na kongresech za klíčové.

Tak jsem se právě vrátil z kongresu.

Třeba to, že jsem neměl nakombinovat pět 
piv, čtyři rumy a šampus.

Dozvěděl jsem se spoustu nových infor-
mací o nevhodných kombínacích různých 
látek.
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Dnes se po doktorech chce všemožné 
„thinking out of the box“ a tak. Přitom když 
doopravdy přijdete s něčím inovativním, 
ještě z toho máte problém.

Třeba nedávno mě seřvali za to, že jsem 
svolal psychiatricko-urologické konzilium.

Prý nestačí důvod, že se pacient chová jako 
čurák.

Pane primáři, když jsme vám stěhovali 
kancelář, narazili jsme na problém. Chtěli 
jsem sundat ten váš obrázek Kurta Cobaina, 
ale nejde s ním vůbec pohnout!

Základem úspěchů našeho oddělení je schopnost spojit znalosti z různých oborů a individuálně je uplatnit u konkrétního pacienta.

Však jasně, že ne. Smažku nesundáš.

Někteří pracovníci na našem oddělení sice vědí všechno o cefalosporinech, leukémiích a metabolické acidóze, ale zcela jim unikají základní pravidla ulice.
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V praxi to znamená šest hodin přesčas.

Tak jsme se právě vrátili z dovolené. To vám 
řeknu, ta cesta autem s dětmi je horor.

No to mi povídejte. Naštěstí manželka to 
z práce s dětmi umí, takže spaly.

Vaše paní je učitelka?

Ne, dětská árařka.

Musíte znát rozdíl mezi teoretickou termi-
nologií  a názvoslovím v praxi.

Například diagnózu svého pacienta bych 
musel ve škole označit jako rupturu 
aneurysmatu abdominální aorty.

I když na našem oddělení máme zavedenou vlastní hantýrku, v oficiálních záležitostech vždy dbáme na správné názvosloví. Období dovolených má být spojeno s odpočinkem od stresu z práce, čehož lze dosáhnout různými prostředky.



V praxi to znamená šest hodin přesčas.

Tak jsme se právě vrátili z dovolené. To vám 
řeknu, ta cesta autem s dětmi je horor.

No to mi povídejte. Naštěstí manželka to 
z práce s dětmi umí, takže spaly.

Vaše paní je učitelka?

Ne, dětská árařka.

Musíte znát rozdíl mezi teoretickou termi-
nologií  a názvoslovím v praxi.

Například diagnózu svého pacienta bych 
musel ve škole označit jako rupturu 
aneurysmatu abdominální aorty.

I když na našem oddělení máme zavedenou vlastní hantýrku, v oficiálních záležitostech vždy dbáme na správné názvosloví. Období dovolených má být spojeno s odpočinkem od stresu z práce, čehož lze dosáhnout různými prostředky.


